

## Initial unaudited Group and Parent financial results for the nine months ended 30 September 2025

	Group			Parent			
Particulars	30 September 2025 OMR (000	30 September 2024	Change %	30 September 2025	30 September 2024	Change%	
Insurance revenue	299,930	240,916	24%	109,318	84,592	29%	
Insurance service result	16,720	-9,956	268%	2,139	-5,399	140%	
Investment income	11,115	10,089	10%	2,375	2,246	6%	
Share of profit from subsidiaries	-	-	-	14,019	-6,511	315%	
Net financial result	-1,666	-1,827	9%	188	273	-31%	
Other operating income	556	1,431	-61%	12	1,427	-99%	
Finance cost and non- attributable expenses	-11,258	-11,140	-1%	-5,496	-4,739	-16%	
Net profit/(loss) after tax	13,386	-10,640	226%	12,485	-11,769	206%	

<sup>\*</sup>The above figures have been prepared in accordance with IFRS 17, are unaudited, and remain subject to review by the Audit Committee and approval by the Board of Directors.

For the nine months ended 30 September 2025, Liva Group achieved robust year-on-year growth in insurance revenue, increasing by 24% to reach OMR 299.9 million. This performance reflects the effective execution of Liva's regional growth strategy, supported by continued expansion across its key markets: The Sultanate of Oman, the United Arab Emirates, and the Kingdom of Saudi Arabia.

A major highlight of the period was the significant improvement in the insurance service result. The group reported an insurance service result of OMR 16.7 million, marking a strong recovery from the loss of OMR 9.9 million recorded in the corresponding period of 2024. The 2024 result was adversely affected by elevated claims arising from severe weather events.

Investment income increased by 10% year-on-year to OMR 11.1 million, driven by higher portfolio yields and favourable market-to-market gains following a strategic realignment of the Group's investment portfolio.

As a result of these strong operational and financial outcomes, Liva Group reported a Net Profit of OMR 13.4 million for the nine-month period. This result reflects the strength of the Group's operational capabilities and the effectiveness of its key strategic initiatives.

Liva Group remains focused on its long-term objectives: Driving sustainable growth, enhancing operational efficiency, and expanding its regional footprint. The Group's strategic priorities centre on customer-focused innovation and the creation of long-term shareholder value.

Authorised Signatories



P.O. Box: 798, PC 117, Muscat Governorate, Sultanate of Oman



## النتائج المالية الأولية غير المدققة للمجموعة والشركة الأم للأشهر التسعة المنتهية في 30 سبتمبر 2025

الشركة الأم		المجموعة				
التغيير٪	30 سبتمبر	30 سبتمبر	التغيير٪	30 سبتمبر	30 سبتمبر	التفاصيل
	2024	2025		2024	2025	
	بالألف ريال عماني			بالألف ريال عماني		
29%	84,592	109,318	24%	240,916	299,930	إيرادات التأمين
140%	-5,399	2,139	268%	-9,956	16,720	إيرادات خدمات التأمين
6%	2,246	2,375	10%	10,089	11,115	الدخل من الاستثمار
315%	-6,511	14,019	-	-	-	حصة الأرباح من الشركات التابعة
-31%	273	188	9%	-1,827	-1,666	صافي النتائج المالية
-99%	1,427	12	-61%	1,431	556	إير ادات أخرى من التشغيل
-16%	-4,739	-5,496	-1%	-11,140	-11,258	تكلفة التمويل والمصروفات غير القابلة للتخصيص
206%	-11,769	12,485	226%	-10,640	13,386	صافي الربح / (الخسارة) بعد الضريبة

<sup>🛪</sup> م إعداد الأر قام المذكورة أعلاه وفقاً للمعيار الدولي للتقارير المالية رقم 17 وهي غير مدققة و تخضع للمراجعة من قبل لجنة التدفيق ولا عتمادها من قبل مجلس الإدارة

حققت مجموعة ليفا أداءً قياسيًا في إير ادات التأمين على أساس سنوي لفترة التسعة أشهر المنتهية في 30 سبتمبر 2025، حيث ارتفعت بنسبة 24% لتصل إلى 299.9 مليون ريال عماني. ويؤكد هذا الأداء التنفيذ الناجح لاستر اتيجية ليفا للنمو الإقليمي، مع استمر ار التوسع عبر أسواقها الرئيسية: سلطنة عمان، ودولة الإمارات العربية المتحدة، والمملكة العربية السعودية.

شهدت هذه الفترة تحسناً ملحوظاً في أداء خدمات التأمين، حيث بلغت نتائج خدمات التأمين 16.7 مليون ريال عماني، مقارنةً بخسارة قدر ها 9.9 مليون ريال عماني في الفترة المماثلة من عام 2024. ويعود هذا التحسن بصورة رئيسية إلى انخفاض معدلات المطالبات وتحسين إجراءات إدارة المخاطر، مقارنةً بالفترة التي تأثرت بالظروف المناخية الاستثنائية التي شهدتها المنطقة خلال العام الماضي.

ارتفع دخل الاستثمار بنسبة 10% على أساس سنوي ليصل إلى 11.1 مليون ريال عماني. وتأتي هذه الزيادة نتيجة ارتفاع المردود من المحافظ الاستثمارية وتحقيق أرباح عادلة من التقييم السوقي، و هو ما تبع إعادة هيكلة استر اتيجية لمجموعة استثمار ات المجموعة.

ونتيجة الأداء المالي والتشغيلي اللافت، سجلت مجموعة ليفا صافي ربح بلغ 13.4 مليون ريال عماني لفترة التسعة أشهر. وتعد هذه النتيجة دليلاً على قوة القدر إت التشغيلية للمجموعة و فعالية مبادر اتها الاستر اتيجية الرئيسية.

تُواصل مجموعة ليفا تنفيذ استر اتيجيتها الهادفة الى تحقيق النمو المستدام، وتعزيز الكفاءة التشغيلية، وتوسيع حضورها الاقليمي، مع التركيز على الابتكار المتمحور حول العملاء وتحقيق قيمة للمساهمين على المدى الطويل.

المفوضون بالتوقيع

